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PROCES VERBAL 

al şedinţei ordinare din data de 21 februarie 2024 a 

Consiliului Local al oraşului Copşa Mică 

 

Dl Secretar general: Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 37/2024 a primarului oraşului 

Copşa Mică. Constat că sunt prezenţi  15 consilieri din 15, deci şedinţa este statutară. Publicitatea 

şedinţei s-a făcut prin afişare la sediul Primăriei oraşului Copşa Mică şi prin postare pe pagina de 

internet. Supun spre aprobare procesul verbal al şedinţei ordinare din 30 ianuarie 2024.  

 Procesul verbal este aprobat  cu unanimitate de voturi. Pe ordinea de zi se mai adaugă un 

proiect de hotărâre. Proiectele sunt însoţite de avizele comisiilor de specialitate. Supun la vot 

ordinea de zi. Ordinea de zi este aprobată cu unanimitate de voturi. 

Dl Mátéfi Rezső: Propun diverse. 

 Se supune la vot diverse şi se aprobă cu 9 voturi pentru şi 6 voturi împotrivă (dl Tăpălagă 

Nicolae Bogdan, dl Mărgineanu Mircea, dl Comiza Cornel, dna Benicky Camelia, dl Szekely 

Ludovic, dl Gyorffy Iosif). 

 

1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local 

 

Dna Suciu Silvia prezintă proiectul de hotărâre. 

Dl Mátéfi Rezső: Chiar nu trebuia, dar asta este, nici evenimentele, nici de ele nu ducem lipsă, 400 

mii lei. 

Dna Suciu Silvia: Nu e atât, 40 mii lei. 

Dl Mátéfi Rezső: Lista evenimentelor? 

Dna Suciu Silvia: Lista este dar nu a putut fi bugetată, 40 mii lei a fost iniţial, primele cinci luni ale 

anului din toată lista. Nu am avut de unde plăti revista, practic este cheltuiala cu revista. 

Dl Mátéfi Rezső: 40 mii lei? 

Dna Suciu Silvia: Nu ştiu să vă spun exact cât costă că s-au plătit doar 14 mii lei pe primul 

trimestru şi numai în trimestrul  trei se plăteşte diferenţa, nu ştiu, vine în serii. 

Dl Mátéfi Rezső: Cine ştie să ne spună? 

Dna Suciu Silvia: Dacă nu se ştie acum în şedinţa următoare se poate documenta şi vă spun exact. 

Dl Mátéfi Rezső: Cine răspunde de greşeala asta? 

Dna Suciu Silvia: Nu e o greşeală, s-a etapizat. Au fost plăţi care nu s-au putut efectua în 

decembrie. 

Dl Mátéfi Rezső: Nu a fost lucrarea gata şi este vina cuiva. 

Dna Suciu Silvia: Nu ştiu dacă e vina cuiva, dacă  îţi aproba cineva etapizarea. 

Dl Mátéfi Rezső: Etapizarea am aprobat-o noi. 

Dna Suciu Silvia: Da, este primul pas, dar etapizarea trebuia să se aprobe totuşi de A.D.R. Centru. 

Mai sunt bani care vin pentru şcoală.  

Dl Mátéfi Rezső: Deci pe Târnăvioara am pierdut bani. 

Dna Suciu Silvia: Sunt bani pe care îi suportăm noi, 13 mii lei. 

Dl Pop Florentin: Sunt cheltuieli neeligibile sau că nu s-au făcut lucrările la timp? 

Dna Suciu Silvia: Lucrările rămase neterminate, dar nu toate. 

Dl Muntean Vasile: S-au terminat în Târnăvioara? 

Dna Suciu Silvia: De plătit? 

Dl Muntean Vasile: Da. 

Dna Suciu Silvia: Nu am plătit tot. 

Dl Muntean Vasile: În Târnăvioara trotuarul de la biserică nu e terminat, dar a zis că nu a fost 

inclus. 

Dl Mátéfi Rezső: Nu, am întrebat eu pe domnii de la Alba şi au spus că nu e în proiect. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: S-a făcut trotuarul cu beton. 

Dl Muntean Vasile: Dar nu e terminat, ai fost să vezi până unde e făcut? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Am fost, cât ţine biserica. 

Dl Muntean Vasile: Şi mai sus? Cei din centru au toţi trotuarele făcute, acolo în partea aceea nu 

sunt făcute. 
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 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

2. Proiect de hotărâre pentru revocarea art. 3 din  H.C.L. nr. 1/2024 privind aprobarea 

utilizarii excedentului bugetar pentru acoperirea deficitului şi a golului de casă 

 

Dna Suciu Silvia prezintă proiectul de hotărâre. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

3. Proiect de aprobarea utilizării excedentului bugetar al anului 2023 

 

Dna Suciu Silvia prezintă proiectul de hotărâre. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea înfiinţării de activităţi finanţate integral din venituri 

proprii, stabilirea domeniului de activitate, stabilirea categoriilor de venituri ce pot fi încasate 

şi categoriilor de cheltuieli ce pot fi finanţate din veniturile obţinute, în cadrul Liceului 

Tehnologic „Nicolae Teclu” Copşa Mică 

 

Dna Suciu Silvia prezintă proiectul de hotărâre. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea chiriei pentru locuinţele ANL  din oraşul Copşa 

Mică, str. Laborator, blocul 37 ANL, pentru anul 2024 

 

Dl Mátéfi Rezső: Deci a scăzut chiria? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Da, numai la A.N.L., nu mult. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

6. Proiect de hotărâre privind însuşirea în forma preliminară a documentaţiei de actualizare a 

Planului Urbanistic General şi a Regulamentului Local de Urbanism al oraşului Copşa Mică, 

judeţul Sibiu 

 

Dl Mátéfi Rezső: Şi ştim acum tot? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Da. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

7. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru luna martie 2024 

 

Dna Muzsnai Melinda: Propun preşedinte de şedinţă pe domnul Pop Florentin. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

Diverse 

 

Dl Mátéfi Rezső: Am înţeles că sus la biserică se amenajează în jurul bisericii. Primăria poate să 

ducă nişte tuia să completeze? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: După ce verific bugetul de spaţii verzi şi după ce reuşesc să cumpăr 

tuia, da, putem pune. Eu zic că dacă avem ceva buget pe spaţii verzi şi putem cumpăra nişte tuia, 

din punctul meu de vedere e prioritar să completăm locurile lipsă şi apoi putem avea în vedere 

pentru noua zonă de amenajat. 

Dl Mátéfi Rezső: Nu e mult, dacă nu, spuneţi că fac eu o sponsorizare, dacă nu are primăria atâţia 

bani. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Putem povesti, ideea e să împărţim bugetul de spaţii verzi. 

Dl Mátéfi Rezső: Vorbim de 10-15 tuia. 

Dl Comiza Cornel: Sigur, nici nu se pune problema. 
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Dl Mátéfi Rezső: Am văzut că a venit firma de ecarisaj pentru câini. De unde e firma  respectivă? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Are sediul în Cisnădie, punct de lucru în Ţichindeal, e vorba de 

unul din puţinele adăposturi de câini din jurul nostru. Am ales adăpostul acesta tocmai în ideea 

discuţiilor pe care le tot avem aici. Băieţii sunt prompţi, am avut nişte discuţii cu ei inclusiv 

organizarea unor campanii de sterilizare, în viitorul apropiat. Colaborează cu un cabinet veterinar 

din Sibiu. Ar fi frumos şi nu mă refer la sterilizarea câinilor fără stăpân pentru că încet şi sigur vom 

reuşi să îi luăm pe toţi. Adăpostul acesta nu eutanasiază nici un câine. Prind câinii şi îi dau spre 

adopţie, îi tratează, îi curăţă. Sper să ţină colaborarea, sper să putem să ne onorăm datoriile faţă de 

ei şi sper să reuşim să organizăm o campanie de sterilizare. 

Dl Muntean Vasile: Îi cipează? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Nu mai e treaba noastră, din momentul în care câinele a ajuns la 

adăpost. Câinii sunt trataţi şi sunt făcute documente. Despre campania de sterilizare, am început şi 

le-am dat colegilor de la Poliţia Locală, să facă o situaţie, să ştim câţi câini avem. Când o să am 

situaţia asta o să organizez campania de sterilizare. Eu cred că asta va fi soluţia pe termen lung, să 

sterilizăm câinii cu stăpân. 

 

Dna Muzsnai Melinda: Declar şedinta închisă. 

 

 

Preşedinte de şedinţă                       Secretar General 

Muzsnai Melinda                                                             Şerban Dorin 

 

 


